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MUD´s generalforsamling blev dette år holdt online via Teams. Det skyldtes at CAA-DK først 

holder deres seminar til efteråret 2022 pga. sidste års afholdelse i september. 

Af hensyn til godkendelsen af MUD´s årsregnskab skulle vi afholde vores generalforsamling i 

andet kvartal og vi kan ikke bruge corona som undskyldning til at få dispensation. 

 

Der vil blive holdt et MUD oplæg på CAA-DK seminaret til efteråret, hvor der orienteres om de 

samme ting, som vil blive orienteret om på generalforsamlingen. 

 

Referat 
Deltagere var (jf. deltagernes notater i Chatten): 
Hugo hvid Sørensen (MVE), Frederik Callesen (HOM), Henrik Skousen (MOMU), Karen Fisker (ARV), Kasper 

Stjernqcist (Museum Sydøstdanmakr), Lars Egholm Nielsen, (Nordjyllands Historiske Museum); Katrine Balsgaard 

Juul (Øhavsmuseet), Lone Christine Nørgaard (), Mads Leen Nielsen (Museum sønderjylland), Mogens bo Henriksen 

(OBM), Peder Dam (OBM), Peter Moor (Silkeborg Museum), Scott Dollar (Sønderskov), Susanne Benitta 

Clemmensen (Museum Østjylland); Thomas Jørgensen (), Kaj Fredsgaard Rasmussen (SIM). 

1. Valg af dirigent 
Mads Leen Nielsen 

2. Valg af referent 
Hugo Hvid Sørensen 

3. Valg af stemmetæller (to) 
Kasper og Henrik fra bestyrelsen (????) 

4. Godkendelse af dagsorden 
OK 

5. Orientering/årsberetning fra formanden 
Formanden læste sin beretning op. Den vedhæftes referatet. I korthed lidt vedrørende stabilitet, en irriterende fejl i 

Windows/.NET, der giver problemer med generering af beretninger på PC’ere tilsluttet et domæne. Bestyrelsen er 

opmærksom på at MUD snart er et ældre system og kan kræve nyere versioner eller måske noget helt andet?? 

Den længste redegørelse vedrører frustrationerne omkring processen for overførsel MUD-SARA. 

Der udspillede sig en længere dialog og debat, hvor bestyrelsen fastholder tillid til at data ender de rigtige steder – 

NÅR det sker. Indtil større museers direktører handler, sker der ikke noget, er vi bange for. 

6. Regnskabsfremlæggelse og godkendelse 
Kassereren fremlagde det revisionspåtegnede regnskab med kommentarer til de enkelte poster. Der var ikke spørgsmål 

eller indsigelser til regnskabet. 



 

7. Indkomne forslag 
Skal jf. vedtægterne sendes til formanden 9 dage inden generalforsamlingen. Ingen var indkommet. 

8. Forslag fra bestyrelsen: 
Ingen. 

9. Budgetfremlæggelse. 
Kassereren fremlagde kort budgettet. 

10. Udviklingsstrategi: 
Orientering om igangværende udviklingstiltag og fremtidige ønsker. Formanden orienterede mundtligt. 

Når overførslen MUD-SARA er på plads bør der findes en løsning, hvor data ligger i SARA g ikke opbevares 

dobbelt – en løsning står os ikke bestyrelsen klart.  

Bestyrelsen modtager meget gerne forslag til udvikling og forbedringer. 

Nyt er et igangværende, nyt arbejde med import af anlægslister jf. muligheden for import af genstandslister. 

Validering af at start og slutdatering er logisk     Slette indtastning af signifikante anlæg. Eksport af sagsliste til Excel. 

Bestyrelsen modtager gerne ønsker. 

11. Valg til bestyrelse 
På valg er: Mads Leen Jensen og Henrik Skousen. Begge er villige til genvalg. Ingen modkandidater. De er 

valgt. 

12. Valg af suppleant(er). 
Nuværende suppleant er Vibeke Knöchel Christensen og Peder Dam, der ikke ønsker at stille op. Mogens Bo 

Henriksen, også fra Odense bys Museer ønsker at deltage i arbejdet. Mogens Bo Henriksen er valgt som 

suppleant. Vibeke Knöchel Christensen deltog ikke og har ikke tilkendegivet ønske om at genopstille, men ingen 

deltagende ville stå i vejen for fortsat deltagelse som suppleant. 

13. Evt. 
 

 

Efter mødet konstituerede bestyrelsen sig således: Mads Leen Jensen fortsætter som formand. Henrik 

Skousen som kasserer. 
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